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Portefeuillehouder: K. van Werven 

 
 
Betreft : Brief regio GV inzake vereveningsverzoek Amsterdam  
Aan : Leden van de Commissie Sociaal domein 
T.b.v. : Commissie van 15 februari 2024 
Van : K. van Werven 
Behandelaar : Tijs Bohm 
E-mail/telefoonnummer : t.bohm@huizen.nl / 06 - 10265745 
Datum : 6 februari 2024 
Status : ter informatie - raadsvergadering 15 februari 2024 
 
 
Geachte raadsleden, 
 
Het Bestuurlijk Overleg opvang Asiel en Oekraïners heeft de reactie van het college van 
gemeente Huizen op het vereveningsverzoek van gemeente Amsterdam overgenomen. 
In de bijlage treft u deze reactie aan de leden van de Provinciale Regietafel Asiel NH. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Karin van Werven 
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Datum    :  2 februari 2024    Aan de leden van de  
       Provinciale Regietafel Asiel NH 
Kenmerk:  DOC-24004024 
 
Betreft    :  Reactie op vereveningsverzoek van  
                   Amsterdam 
 
 
 
 
Geachte leden van de PRT, 
 
Zoals bekend is Amsterdam één van de gemeenten met een forse achterstand in het huisvesten van 
statushouders, waardoor plekken in de opvangcentra bezet blijven. Het kabinet steunt een ruil van 
asielzoekers en statushouders tussen de gemeente Amsterdam en de andere Noord-Hollandse 
gemeenten. Onlangs ontvingen we het verzoek van het Rijk om in gesprek te gaan over de 
mogelijkheden tot verevening met betrekking tot de opvang van asielzoekers, statushouders tussen de 
gemeente Amsterdam en de andere Noord-Hollandse gemeenten. We nemen daarover het volgende 
standpunt in: 
 
Op zich vinden de colleges van de Gooise gemeenten het positief dat het Rijk de mogelijkheid biedt tot 
onderlinge verevening of uitruil van doelgroepen op basis van vrijwilligheid en mogelijkheden tussen 
gemeenten. De colleges van de Gooise gemeenten zien echter de eigen opgave voor het huisvesten 
van statushouders al als uitdagend genoeg en hebben  zelf niet de behoefte om hierover in gesprek te 
gaan met andere gemeenten.  
 
Tegelijkertijd wil het college ervoor waarschuwen dat het niet zo mag zijn dat het Rijk of de provincie 
een hogere opgave bij andere gemeenten zou neerleggen indien andere gemeenten of regio’s hier niet 
expliciet mee hebben ingestemd. Dit verzoek is op 25 januari jl. besproken in het regionaal Bestuurlijk 
Overleg (BO) opvang Asiel en Oekraïners Gooi en Vechtstreek. Hierbij is dit standpunt ingenomen. Ik 
hoop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met hartelijke groet,  
 
Joke Lanphen    
Voorzitter Bestuurlijk Overleg opvang Asiel en Oekraïners 
Wethouder Blaricum  


